



## **NIGERIAN GOVERNMENT AND HER 21ST CENTURY GENOCIDE AND ETHNIC CLEANSING IN BIAFRALAND**



**The Indigenous People of Biafra (IPOB), wishes to draw the attention of the world on the on-going genocide and ethnic cleansing perpetrated by President Mohammed Buhari of Nigeria, against the Biafrans.**

**IPOB under the leadership of Mazi Nnamdi Kanu is a group exercising their self-determination right, in the restoration of their Sovereign nation, Biafra. The Nigerian state, has, through their subjugate actions, made it clear that we are not part of the union called Nigeria.**

**Biafra, with a population of over 100 million is located in the South-Eastern region of the present Nigeria. It comprises of the Ibos, Ijaws, Efiks, Idomas, Anangs, Igalas, Isokos, Ogonis etc, sharing common value systems in terms of tradition, culture and religion.**

**Our problems with Nigeria are rooted in injustice, political alienation, inequitable resource distribution, ethnic marginalization, abduction and extra-judicial Killing of Biafran youths, when we dare question such injustices. Such treatments lead to the Nigeria/Biafra civil war from 1967-1971, resulting in the death of over 6 million Biafrans. 61yrs after the war, the story remains the same. Economic and social developments (international airports, good roads, functional hospitals etc) are denied the Biafrans.**

**IPOB's demand for referendum, to opt out of Nigeria, has been seen as an act of war by Nigeria, who sent her Boko Haram infiltrated military to Biafraland with the order, to crush all protesters. With Boko Haram still at large, Herdsmen and Bandits moving from one region to another, killing and displacing indigenous peoples, President Buhari has been mute but was quick to label IPOB a terrorist organization.**

**Recently Buhari led government in collaboration with the Kenyan Government was involved in the extraordinary rendition of our leader, Mazi Nnamdi Kanu (A British citizen) and has unlawfully detained him till date. This triggered more protests across Biafraland. Buhari's response was flooding Biafraland with his military, going from house-to-house, abducting and killing the youths.**

**Recently, Buhari acquired more than 60 armored tanks from China and Tucano Jetfighters from the United States (USA). USA suspecting that Buhari might deploy these Jetfighters to Biafraland, has issued him a warning not to do so.**

**We therefore call on social activists, government agencies, men and women of goodwill to come to our aid in letting the world know the intention of President Buhari which is to wipe Biafrans out, from the face of the Earth.**



## **NIGERIANISCHE REGIERUNG UND IHR GENOZID IM 21. JAHRHUNDERT UND DIE ETHNISCHE REINIGUNG IN BIAFRALAND**



**Das indigene Volk von Biafra (IPOB) möchte die Aufmerksamkeit der Welt auf den anhaltenden Völkermord und die ethnischen Säuberungen lenken, die der nigerianische Präsident Mohammed Buhari an den Biafranern verübt hat.**

**IPOB unter der Führung von Mazi Nnamdi Kanu ist eine Gruppe, die ihr Selbstbestimmungsrecht bei der Wiederherstellung ihrer souveränen Nation Biafra wahrnimmt. Der nigerianische Staat hat durch seine Unterwerfungsaktionen deutlich gemacht, dass wir nicht Teil der Union Nigeria sind.**

**Biafra mit über 100 Millionen Einwohnern liegt im Südosten des heutigen Nigeria. Es besteht aus den Ibos, Ijaws, Efiks, Idomas, Anangs, Igalas, Isokos, Ogonis usw., die gemeinsame Wertesysteme in Bezug auf Tradition, Kultur und Religion teilen.**

**Unsere Probleme mit Nigeria beruhen in Ungerechtigkeit, politischer Entfremdung, ungerechter Ressourcenverteilung, ethnischer Marginalisierung, Entführung und außergerichtlicher Tötung von Jugendlichen aus Biafra, wenn wir es wagen, solche Ungerechtigkeiten in Frage zu stellen. Solche Ereignisse führten von 1967 bis 1971 zum Bürgerkrieg zwischen Nigeria und Biafra, bei dem über 6 Millionen Biafraner starben. 61 Jahre nach dem Krieg bleibt die Geschichte dieselbe. Wirtschaftliche und soziale Entwicklungen (internationale Flughäfen, gute Straßen, funktionierende Krankenhäuser usw.) werden den Biafranern verwehrt.**

**Die Forderung der IPOB nach einem Referendum zum Austritt aus Nigeria wurde von Nigeria als Kriegshandlung angesehen, die ihr von Boko Haram aufgestelltes Militär nach Biafraland schickte, um alle Demonstranten zurückzuhalten. Während Boko Haram immer noch auf freiem Fuß ist, Hirten und Banditen von einer Region in eine andere ziehen, indigene Völker töten und vertreiben, blieb Präsident Buhari stumm, bezeichnete IPOB jedoch schnell als terroristische Organisation.**

**Vor kurzem war die von Buhari geführte Regierung in Zusammenarbeit mit der kenianischen Regierung an der außerordentlichen Auslieferung unseres Führers Mazi Nnamdi Kanu (ein britischer Staatsbürger) beteiligt und hat ihn bis heute unrechtmäßig inhaftiert. Dies löste weitere Proteste in ganz Biafraland aus. Buharis Reaktion bestand darin, seinem Militär sich grossflächig in Biafraland ausbreiten, von Haus zu Haus zu gehen, die Jugendlichen zu entführen und zu töten.**

**Vor kurzem erwarb Buhari mehr als 60 Panzerpanzer aus China und Tucano Jetfighters aus den Vereinigten Staaten (USA). Die USA vermuten, dass Buhari diese Jetfighter nach Biafraland entsenden könnte, und haben ihn davor gewarnt.**

**Wir rufen daher soziale Aktivisten, Regierungsbehörden, Männer und Frauen auf, uns zu helfen, die Welt über die Absicht von Präsident Buhari zu informieren, Biafrans vom Angesicht der Erde auszulöschen.**